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ZAPISNIK  
29. redne seje občinskega sveta občine Kanal ob Soči, ki je bila dne 11.2.2010 ob 17,00 uri v sejni 

sobi občine, Trg svobode 23, Kanal 
 
 

Seje so se udeležili vsi občinski svetniki ( priloga: lista navzočnosti članov občinskega sveta 29. redne 
seje občinskega sveta dne 11.2.2010).  
Ostali prisotni: 

- Andrej Maffi, župan 
- Nives Prijatelj, dir. občinske uprave 
- Ljudmila Čibej Boltar, pred. Nadzornega odbora 
- Metoda Humar, strokovna sodelavka 
- Mediji: Primorske novice, Radio Koper 
- Predstavniki PGD Kanal ( Čufer, E.Knafelc, Z. Ponikvar); 

 
Sejo je sklical in zanjo predlagal dnevni red župan Andrej Maffi, vodila pa podžupanja Milica Zimic. 
Predsedujoča je na začetku seje ugotovila sklepčnost ( prisotni vsi svetniki). 
Najprej je dala v potrditev zapisnik 27. redne seje občinskega sveta in poročilo o uresničitvi sklepov ter 
nanj odprla razpravo. 
Občinski svetniki na zapisnik niso imeli pripomb in so z večino glasov ( prisotni 17, 16 ZA, 0 PROTI) 
sprejeli 

 
SKLEP 

 
Potrdi se zapisnik 27. redne seje občinskega sveta in poročilo o uresničitvi sklepov 27. redne 
seje občinskega sveta. 
 
Predsedujoča je nato dala v potrditev zapisnik 28. redne seje občinskega sveta in poročilo o 
uresničitvi sklepov. 
Občinski svetnik Marko Kodelja je imel pripombo na zadnjo točko Vprašanja, predlogi in pobude 
občinski svetnikov v delu, ko je povedal, da je prisotnim pokazal fotografije prireditve Mednarodnega 
srečanja pihalnih orkestrov zaradi pripombe, ki je bila dana na prejšnji seji, da je bilo na prireditvi več 
nastopajočih kot obiskovalcev. Predlagal je, da se zapisnik dopolni z njegovo izjavo. 
Drugih pripomb ni bilo. 
Občinski svetniki so nato z večino glasov ( prisotni 17, 15 ZA, 0 PROTI) sprejeli 

 
SKLEP 

 
Potrdi se zapisnik 28. redne seje občinskega sveta s pripombo občinskega svetnika Kodelje in 
poročilo o uresničitvi sklepov 28. redne seje občinskega sveta. 
 
Predsedujoča je nato odprla razpravo na predlagani dnevni red.  
Razprave ni bilo, zato je predsedujoča dala v potrditev predlagani dnevni red. 
Občinski svetniki so soglasno ( prisotni 17, 17 ZA, 0 PROTI) potrdili naslednji 
DNEVNI RED: 

1. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o proračunu Občine Kanal ob Soči za leto 
2010 – 2. branje. 

2. Razprava in sklepanje o predlogu Programa dela občinskega sveta občine Kanal ob 
Soči na rednih sejah za leto 2010 – 1. branje. 



3. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o razpisu priznanj Občine Kanal ob Soči za 
leto 2010. 

4. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o odločitvi vrednosti ure za varstvo učencev 
vozačev. 

5. Premoženjsko pravne zadeve. 
6. Vprašanja, predlogi in pobude občinskih svetnikov. 

 
Občinski svetnik Risto Djurič je pred pričetkom obravnave prve točke dnevnega reda predlagal 
dopolnitev poslovnika o delu občinskega sveta in sicer, kako ravnati v primeru, ko se že sklicana seja 
odpove, oziroma na kakšen način se že sklicano sejo lahko odpove.  Poslovnik tega sedaj ne določa. 
Statutarno pravna komisija naj do naslednje seje pripravi osnutek dopolnitve tistega člena, ki govori o 
načinu sklicevanja sej občinskega sveta. 
Predsedujoča je dala predlog občinskega svetnika Rista Djurića na glasovanje. 
Občinski svetniki so soglasno ( prisotni 17, 17 ZA, 0 PROTI) sprejela naslednji 
 

SKLEP 
 

Dopolni se Poslovnik o delu občinskega sveta glede sklicevanja oziroma odpovedovanja že 
sklicane seje. 
 

1. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o proračunu Občine Kanal ob Soči za leto 
2010 – 2. branje. 

Obrazložitev k predlogu odloka je podal župan. 
Gradivo je obravnaval tudi nadzorni odbor. Pripombe odbora je podala predsednica odbora, ga. 
Ljudmila Čibej Boltar. Odbor je ugotovil, da proračun ni ambiciozno zastavljen, v smislu 
zaključevanja mandata je usmerjen k zaključevanju začetih projektov. Investicije v teku se izvajajo 
naprej in v proračunu je predvideno tudi zadolževanje v višini 502.307,00 EUR.Člane odbora je 
zanimalo, kako se bodo delila sredstva namenjena KKM in Mladinskemu klubu Deskle. Dir. občinske 
uprave jim je pojasnila, da so sredstva namenjena KKM minimalna in namenjena dokončanju del za 
pridobitev uporabnega dovoljenja v višini največ 10.000,00 EUR. Vsa ostala sredstva v višini cca. 
60.000,00 EUR so namenjena za Mladinski klub Deskle – obnova instalacij v njihovih prostorih. Odbor 
je tudi ponovno postavil vprašanje v zvezi s sredstvi namenjenimi v proračunu za večnamenski objekt 
Levpa v višini 43.000,00 EUR. Sredstva so namenjena za vodovod. Odbor je tudi dobil pojasnilo, da je 
za pridobitev uporabnega dovoljenja potrebno dokončati vsa dela, ki jih zajema gradbeno dovoljenje, 
ki je izdano za celotno stavbo in ne samo za pisarne. Odbor je nato ugotovil, da je bil zaveden in pri 
opravljanju pregleda poslovanja ni dobil natančnih pojasnil in informacij. Članica odbora je glede 
Levpe dala pripombo na gradivo pri odgovorih na pripombe občinskih svetnikov, danih pri 1. branju 
proračuna, ki niso bile upoštevane pri pripravi proračuna. Sprejet je bil tudi sklep, da se v letu 2010 
zaključi s financiranjem gradnje večnamenskega objekta v Levpi. Odbor je dobil odgovor, da je bilo 
navodilo odbora, da je potrebno pridobiti uporabno dovoljenje za ta objekt, zato se jim je v proračunu 
namenilo dodatna sredstva. Odbor je nato pojasnil, da je bilo njegovo navodilo pri sprejemanju 
proračuna za leto 2009, da se KS Levpa odobri sredstva v višini 43.000 EUR iz proračuna za leto 
2009 za pridobitev uporabnega dovoljenja v letu 2009 in ne za vsa naslednja leta. Odbor je zahteval, 
da se ta odgovor popravi in natančno upošteva njegova navodila v celoti in ne samo delno. Odbor je 
nato ponovno podal predlog, da se izvajanje gradnje prenese na občino do pridobitve uporabnega 
dovoljenja, dokončno upravljanje stavbe ostane društvu.  
Odbor je tudi zahteval pojasnilo postavke v višini 300.000 EUR v zvezi z domom za starejše 
občane.Pojasnjeno je bilo, da se trenutno čaka na podelitev koncesije, investicija je ocenjena na cca 
4,5 do 5 mio EUR. Odbor je imel pripombo tudi v zvezi z zmanjšanjem sredstev namenjenih delovanju 
društev in premajhnemu povečanju postavke socialnih pomoči. 
Na koncu sestanka je odbor sprejel sklep: 
Nadzorni odbor se je seznanil z odlokom o proračunu občine Kanal ob Soči za leto 2010 – drugo 
branje in daje pozitivno mnenje na proračun s pripombo, da se upošteva že prej podano mnenje 
nadzornega odbora: Nadzorni odbor je proti temu, da se dodeljuje sredstva za investicije društvom, 
ampak, da vse investicije društev od sedaj naprej vodi občina do pridobitve uporabnega dovoljenja. 
Župan je glede mnenja nadzornega odbora odgovoril, da je bilo na zadnji seji občinskega sveta 
govora  o dodatnih stroških za pridobitev uporabnega dovoljenja za večnamenski objekt Levpa. 
Občina je zato uvedla super nadzor in tudi od nadzora zahtevala oceno še potrebnih sredstev do 
pridobitve uporabnega dovoljenja. Zaradi tega se je pri pripravi proračuna upoštevalo mnenje 
nadzornega odbora in zagotovilo potrebna sredstva za ureditev vodovoda in ostale dokumentacije. 



Poročilo o še potrebnih delih na objektu bo pripravljeno v kratkem. Za priključitev na vodovod 
kateregakoli objekta je zadolžen režijski obrat in on je tisti, ki odloča ali je možno ali ne. Te zadeve bo 
vodila občina. 
Podžupanja je nato predlagala, da se predstavi vložene amandmaje v skladu z 90 členom poslovnika, 
nato pa še župan predstavi svoje stališče do vloženih amandmajev. 
 
1. AMANDMA – predlagateljica občinska svetnica Lilijana Velikonja: 
TR-društvo Globočak Kambreško me je prosilo naj vložim amandma pod številko 4180180 –» 
Investicije in investicijsko vzdrževanje objektov za kulturo« , tako, da naj se poviša postavka za 
10.500,00 EUR za namene obnove sanitarij, ureditev osnovnih komunikacijskih sredstev v 
stavbi KS Kambreško, kjer ima društvo prostore. 
Priloga k amandmaju: 
Iz konta 4600110 – nakup poslovnih prostorov se vzamejo sredstva v višini 10.000 EUR za ureditev 
sanitarij v prostorih KS Kambreško. 
Obrazložitev: 
TR-društvo Globočak deluje že 11 leto. V teh letih je bilo za delovanje namenjeno zelo malo denarnih 
sredstev. Ker društvo prireja različna kulturna srečanja – domačih društev in društev onkraj meje, 
razne delavnice – za otroke in odrasle, balinarske turnirje, pohode in še bi lahko naštevali nujno 
potrebuje urejene sanitarije. Obstoječe so dotrajane. Kadar imajo goste nastane velik problem saj 
nikoli ne veš kje bo kaj spuščalo. KS Kambreško nima javnih WC tako, da smo kdaj prisiljeni zaviti tudi 
k sosedom. Dostop do spodnjih prostorov je v katastrofalnem stanju. Gledališka skupina ima tam vaje 
in je res žalostno za videti, kako je vse v slabem stanju. V vseh teh letih kar društvo deluje jim ni 
uspelo urediti osnovnih komunikacijskih sredstev – telefon, računalniška oprema, katera je v današnjih 
časih močno potrebna, saj si drugače nepismen. 
Razumejo tudi potrebe drugih društev, vendar res nujno rabijo sredstva. Lahko se poišče sredstva iz 
drugih postavk v proračunu ali pa se zadolži. 
Opredelitev župana: 
Namesto 10.500 EUR se zagotovi sredstva v višini 5.000 EUR iz konta 4130020 – asfaltacija ceste 
Mrcinje – Kanalski Vrh. V letošnjem letu bi se uredilo samo sanitarije. 
Predlagateljica amandmaja občinska svetnica Velikonja je povedala, da se strinja s predlogom 
župana, da se s predlaganim zneskom v celoti uredi sanitarije v letošnjem letu. Predračun za ureditev 
sanitarij znaša cca 7.000 EUR. 
Občinski svetnik Risto Djurić je povedal, da podpira amandma in dodal, da so vsi vloženi 
amandmaji usklajeni in se nikjer v proračunu sredstva zato ne prekrivajo. Prav tako so med seboj 
usklajeni tudi predlagatelji amandmajev. Meni, da v letošnjem letu nakup prostorov ni tako nujen, 
razen morda objekta na Kontradi in tudi amandmaji ne posegajo v sredstva za izvedbo tega nakupa. 
Predlagan amandma se lahko sprejme v predlagani obliki, lahko pa se sredstva tudi zniža.  
Podžupanja je nato dala predlog župana v potrditev. 
Občinski svetniki so z večino glasov ( prisotni 17, 12 ZA, 2 PROTI) sprejeli naslednji 
 

AMANDMA št. 1: 
 
Zagotovi se sredstva v višini 5.000 EUR za sanitarije v KS Kambreško iz postavke cesta Mrcinje 
– Kanalski Vrh. 
 

2. AMANDMA – predlagatelj svetniška skupina SD: 
Občinski svetnik Risto Djurić je prebral amandma in podal obrazložitev. 
AVTOBUSNO POSTAJALIŠČE AJBA 
Za izgradnjo postajališča predlagamo sredstva  v znesku 107.000.00 € iz naslednjih kontov: 

a) konto 4600110 Nakup poslovnih prostorov 
  Stavba Vojkova 1 Kanal                                                                              7. 000.00 € 
       b) konto 4130010 Vzdrževanje občinskih cest in objektov 
Krpanje udarnih jam po KS                                                                          20. 000.00 € 
Rušenje Avtobusnega nadstreška Ročinj                                                        7. 000.00 € 

c) konto 4130020 Gradnja in investicijsko vzdrževanje občinskih cest 
Asfaltiranje ceste Mrcinje-Kanalski vrh                                                        33. 000.00 € 

d) konto 4180260 Investicijsko vzdrževanje športnih objektov 
Stara telovadnica Deskle                                                                             30. 000.00 €  
Obrazložitev: 



Avtobusno postajališče Ajba je projekt kateri se prenaša iz leta v leto od nastanka občine Kanal ob 
Soči. V letu 2009 so bila v proračunu zagotovljena sredstva za odkup zemljišča. To ni bilo realizirano 
in tudi odgovornosti za to ne prevzema nihče. Izgovori o ceni so ne sprejemljivi iz razloga, da se z 
lastnikom niso niti poskušali pogajati  o ceni. Za ta projekt je bila izdelana vsa dokumentacija ki je 
propadla in tudi za to škodo ni nihče odgovarjal. 
Sklep Sveta KS Kanal je prioritetna investicija v KS, zato menimo, da je župan dolžan upoštevati v 
proračunu to zahtevo že iz razloga, ko se za druge KS na to sklicuje (Npr. Avče. Lig ). 
Nakup omenjene stavbe je nepotreben, za krpanje udarnih jam po KS zadostuje 10.000.00 €, 
avtobusni nadstrešek v Ročinju naj krajani z prostovoljnim delom uredijo in preprečijo vandalizem, 
asfaltiranje ceste Mrcinje-Kanalski vrh ni nujna investicija in tudi na koordinaciji vodij Svetniških skupin 
ni dobila podpore. Za balinišče v Desklah je potrebno zagotoviti donacijski denar. 
Opredelitev župana: 
Povedal je, da se je občina z lastnikom zemljišča že pogajala, vendar do sedaj 
neuspešno.Dokumentacija tudi ni propadla, ker je bila do sedaj narejena samo idejna študija, 
gradbeno dovoljenje pa še ni bilo pridobljeno. Dokler občina ne pridobi zemljišča, ne more začeti z 
investicijo, zato tudi predlagane višine sredstev ne more dati v proračun. Ta zadeva pa ni samo stvar 
občine, ampak tudi Direkcije za ceste in določene zadeve je še potrebno uskladiti. Meni tudi, da bi 
občina morala odkupiti objekt v Kanalu, Vojkova 1, ker se je končno dogovorila tudi z lastnikom 
objekta, ki je v tujini. V njem ima prostore Odbojkarski klub, v vrhnjem prostoru pa bi se lahko uredilo 
stanovanja. Ne strinja se s predlogom, da bi se vzelo sredstva iz postavke krpanje udarnih jam na 
cestah po krajevnih skupnostih, ker so ceste v slabem stanju. Res je, da je lani prišlo do srečanja s 
predsednikom KS Banjšice, pred. TD Banjšice, županom Mestne občine Nova Gorica, in se dogovorilo 
o asfaltiranju ceste Mrcinje – Kanalski Vrh. Sredstva bi zagotovili obe občini, vsaka do polovice. V 
kolikor se letos ne bo šlo v to investicijo, morajo ostati v proračunu vsaj sredstva za ureditev  
makadamske poti. Strinja pa se, da se rušenje nadstreška na avtobusnem postajališču v Ročinju 
odloži in se predvidena sredstva v višini 7.000 EUR nameni za odkup zemljišča za postavitev 
avtobusnega postajališča v Ajbi. 
Občinski svetnik Djurič je povedal, da se s predlogom župana ne strinja, ker je bil v proračunu 2009 
zagotovljen denar za to zadevo, ki pa se ni realizirala. Kolikor ve, je za ta projekt narejen načrt. Sam 
se je pogovarjal z lastnikom zemljišča in izvedel, zakaj je bila postavljena tako visoka cena zemljišča, 
ki za občino ni bila sprejemljiva. Predlagal je, da se pogajanja za odkup nadaljujejo. Se mu pa zdi 
7.000 EUR premalo. Število prebivalcev v Ajbi se povečuje in tudi za KS Kanal je ta investicija 
prioriteta. Investicijo je potrebno pričeti letos, sam pa je pripravljen pomagati pri pogajanjih za odkup 
zemljišča. 
Občinski svetnik Marko Bucik je predlagal, da se iz postavke cesta Mrcinje – Kanalski Vrh vzame 
sredstva v višini 33.000 EUR in 7.000 EUR iz postavke kot je predlagal župan in potem se uredi 
dokumentacijo in izpelje nakup zemljišča. 
Občinski svetnik Djurić se je strinjal s spremembo amandmaja v toliko, da se sredstva v prvotno 
predlaganem amandmaju zniža samo za polovico oziroma kot je predlagal občinski svetnik Bucik, da 
se zagotovi 40.000 EUR in še 30.000 EUR, tako da bi vse skupaj zneslo 70.000 EUR. 
Občinskega svetnika Slavka Jereba je zanimalo, ali je možna razprava k amandmajem, ker 90. člen 
poslovnika tega ne dopušča. 
Podžupanja je predlagala, da se ne upošteva 90. člen in se dopusti razpravo. 
Občinskega svetnika Jereba je zanimalo kaj zajema projekt ( samo avtobusno postajališče ali tudi 
ureditev priključkov na glavno cesto). Naselje Ajba ima tri priključke, ki so problematični zato meni, da 
ne bo dovolj sredstev za njihovo ureditev. Če pa je 107.000 EUR namenjeno samo za ureditev 
avtobusnega postajališča, se mu zdi znesek nekoliko pretiran. 
Občinski svetnik Djurić je odgovoril, da je bila pred časom ocenjena vrednost projekta 30 mio SIT. 
Projekt predvideva ureditev izhoda na cesto pri strelišču, ki je bil v letu 2009 že delno narejen. 
Predsedujoča je dala na glasovanje predlog župana in sicer, da se v proračunu zagotovi 7.000 EUR 
za nakup zemljišča iz postavke rušenje avtobusnega postajališča Ročinj. 
Občinski svetniki so z večino glasov ( prisotni 17, ZA 9, PROTI 7) sprejeli 
 

AMANDMA št. 2 
 
Za avtobusno postajališče Ajba se zagotovi sredstva v višini 7.000 EUR za nakup zemljišč iz 
proračunske postavke 4130010 Rušenje avtobusnega postajališča Ročinj. 
 
3. AMANDMA – predlagatelj svetniška skupina SD: 
REKONSTRUKCIJA STARE TELOVADNICE V OŠ  KANAL 



Za nadaljevanje gradnje dvorane v stari telovadnici OŠ Kanal zagotoviti sredstva v znesku 
90.000.00 €  iz naslednjih kontov: 

a) konto 4060110 Nakup poslovnih prostorov 
Stavba stare pošte                                                                                           50. 000.00 € 

b) konto4130020 Gradnja in investicijsko vzdrževanje občinskih cest 
Preplastitev ceste Avče-Železniška postaja                                                     20. 000.00 € 

c) konto 4180260 Investicije in investicijsko vzdrževanje športnih objektov 
Vodovod za večnamenski objekt Levpa                                                         20. 000.00 € 
 
Obrazložitev: 
Zaradi pomanjkanja prostora in delovanja mnogih društev v Kanalu je potrebno nadaljevati z 
rekonstrukcijo stare telovadnice v OŠ Kanal do faze notranje ureditve vsega potrebnega, nakup 
opreme pa bi se prenesel v naslednje leto. 
Amandma utemeljujemo s trditvijo, da nakup novih prostorov vsako leto povečuje izdatke proračuna, 
imamo pa že prostore katerih je občina lastnik in že sedaj ne zagotavlja sredstva za obnovo in 
preprečitev nastajanja nove škode. 
Cesta Avče- Žel. Postaja je potrebna rekonstrukcije, ampak vsekakor z sredstvi tistih ki so jo uničili 
(npr. PRIMORJE, SCT, SOŠKE ELEKTRARNE in ZASEBNIKI s prevozom gramoza in divjimi 
deponijami). 
Za večnamenski objekt v Levpi je potrebna požarna voda, katero iz obstoječega vodovoda v Levpi  ni 
MOGOČE zagotoviti. 
Opredelitev župana: 
Nadaljevanje gradnje dvorane znaša 450.000 EUR. Z 90.000 EUR bi ne naredili prav veliko. Uporaba 
tega prostora sedaj je možna, s tem se strinja tudi ravnateljica. Povedal je, da namerava občino 
investicijo prijaviti na razpis UKREP 322. Prisotnim je nato prebral pogoje za prijavo projekta na 
razpis. Država bo sofinancirala projekt v višini 85%, občina pa mora zagotoviti lastna sredstva v višini 
15% in še ta v naslednjem letu in ne letos. Projekt ima narejeno vso potrebno dokumentacijo, tako da 
ne vidi zadržkov, da ga ne bi prijavili na ta razpis. 
Občinski svetnik Radovan Pušnar se je strinjal, da občina ta projekt prijavi na razpis, kljub temu pa 
bi moral ostati predlog amandmaja v taki obliki kot je bil predlagan. Sredstva naj bodo rezervirana v 
letošnjem proračunu, ker tudi če se projekt prijavi na razpis, mora občina imeti zagotovljena neka 
sredstva.  
Dir. občinske uprave je povedala, da če se rekonstrukcijo stare telovadnice prijavi na razpis na 
UKREP 322 bo trajalo določen čas, preden se pregleda vse prijave. V kolikor bi z investicijo pričeli v 
septembru, bodo prva plačila prišla v leto 2011. 
Župan je nato predlagal, da se rezervira sredstva v višini 50.000 EUR. V kolikor letos teh sredstev ne 
bi potrebovali, se jih porabi za odkup stare pošte. 
Občinski svetnik Risto Djurić je povedal, da predlagani amandma spreminja v toliko, da se iz 
amandmaja črta 20.000 EUR za ureditev vode v Levpi, ostaja pa na tem, da se zagotovi 20.000 EUR 
od ceste Avče – železniška postaja in 50.000 EUR od postavke – nakup stare pošte. 
Občinski svetnik Ivan Humar je predlagal, da se sprejme dodatni sklep k proračunu in sicer, da v 
kolikor bodo potrebna sredstva za adaptacijo dvorane, bo to dobilo najvišjo prioriteto pri sestavi 
rebalansa proračuna. 
Župan se je strinjal s tem predlogom. 
Občinski svetnik Risto Djurić je dodal, da 70.000 EUR niso velika sredstva. Pri dvorani je potrebno 
narediti še veliko del ( urediti vhod, elektriko …). Vztraja pri tem, da se naredi vsaj osnovne stvari. 
Župan podpira predlog, da se 70.000 EUR rezervira in prioritetno porabi za razpis in ureditev dvorane 
– govori o rebalansu. V nasprotnem primeru se izvede nakup stare pošte, če bi uspeli na razpisu in bi 
lastna sredstva potrebovali šele v naslednjem letu. 
Občinskega svetnika Djurića je zanimalo, kako se bo izvajalo investicijo, če prijava na razpis ne bo 
uspešna. 
Župan je odgovoril, da se bo to investicijo izvajalo tako kot vse ostale velike investicije. 
Predsedujoča je povzela nekoliko spremenjen amandma in sicer , da se zagotovi 70.000 EUR iz 
postavke nakup stare pošte in ceste Avče – železniška postaja. V kolikor ta sredstva ne bi bila 
potrebna, se jih nameni po prvotnem predlogu, kot je predvideno v proračunu. Tak predlog 
amandmaja je dala na glasovanje. 
Občinski svetniki so soglasno ( prisotni 17, 17 ZA, 0 PROTI) sprejeli 
 

AMANDMA št. 3 
 



Zagotovi se 70.000 EUR dodatnih sredstev za nadaljevanje rekonstrukcije stare telovadnice za 
prijavo na UKREP 322 iz sredstev za nakup stare pošte v višini 50.000 EUR in 20.000 EUR iz 
asfaltacije žel.postaja Avče; v kolikor bo prijava uspešna ostanejo sredstva razporejena po 
predlogu proračuna v II. branju. 
  
4. AMANDMA: predlagatelj: svetniška skupina SD: 
PREPLASTITEV CESTE LIG-MARKIČI-UKANJE 
Za nadaljevanje  preplastitve omenjene ceste predvideno 20. 000.00 €. Da bi pocenili potrebna 
dela predlagamo dodatna sredstva v znesku 35. 000.00 € iz naslednjih kontov: 

a) konto 4130020 Gradnja in investicijsko vzdrževanje občinskih cest 
Cesta Ložice-Goljevica                                                                                        15. 000.00 € 

b) konto 4600110 nakup poslovnih prostorov 
Stavba Vojkova 1 Kanal                                                                                       20. 000.00 € 
Obrazložitev: 
Cesto Ložice-Goljevica je potrebno obnoviti, ampak iz dosedanjih izkušenj in prakse ki jo izvaja občina 
smatramo, da predvidena sredstva ne bodo porabljena v tem letu (odkup zemljišč, parcelacije, 
geodetske ureditve) in zato postavko zmanjšujemo za 15.000.00 €. 
Sredstva za nakup stavb smo pojasnili v Amandmaju št. 1. 
Župan je odgovoril, da se je razprava o sanaciji te ceste vršila že lani. Celotna vrednost del znaša 
60.000 EUR. Dogovorjeno je bilo, da se vsako leto zagotovi 20.000 EUR, zato vztraja , da se za to 
cesto tudi letos nameni 20.000 EUR. 
Občinski svetnik Viljem Urbančič je dodal, da je bilo rečeno, da se bodo dela na tej cesti izvedla v 
treh fazah, vendar glede na predlog župana se bodo ta dela izvajala v osmih fazah, zato je bil tudi 
vložen amandma. Lani se je za 20.000 EUR naredilo le 500m ceste. Meni, da je prišlo do zavajanja 
ljudi tudi v primeru urejanja kulturne dvorane v Ligu, saj se je vedelo, da zadeva v zvezi z lastništvom 
ne bo rešena v enem letu, tako sredstva niso bila v celoti porabljena.  
Župan je povedal, da pri svojem predlogu vztraja, zato amandmaja ne podpira. 
Predsedujoča je najprej dala na glasovanje predlog župana in sicer, da se dodatna sredstva za 
urejanje ceste Lig – Markiči-Ukanje v proračunu 2010 ne zagotovi. 
Občinski svetniki predloga župana niso podprli ( prisotni 17, 8 ZA, 9 PROTI). 
Predsedujoča je nato dala na glasovanje predlog amandmaja. 
Občinski svetniki predloga amandmaja niso podprli ( prisotni 17, 8 ZA, 9 PROTI) 
Amandma, ki ga je vložila svetniška skupina SD in tudi predlo župana nista bila sprejeta. 
 
5. AMANDMA – predlagatelj svetniška skupina SD: 
OBRTNA CONA RODEŽ 
Za pripravo študije o ureditvi obrtne cone Rodež  zagotoviti sredstva v znesku 10. 000.00 € iz 
naslednjega konta: 

a) konto 4140040 Sofinanciranje delovanja in programov RRA 
Poleg navedenih postavk v opisnem posebnem delu na strani 48 od 103 dodati alinejo: 
-Študija o ureditvi podjetniško obrtne cone RODEŽ                                          10. 000.00 € 
tako, da v drugi alineji za program RRA ostane znesek 43.093,05 €. 
Obrazložitev: 
Smatramo da RRA za svoje delovanje iz proračuna Občine Kanal on Soči vsako leto dobi zelo velik 
znesek, kateri ni primerljiv z učinki in koristmi na vložena sredstva. 
Več let opozarjamo župana na potrebo ureditve Obrtne cone od katere bi Občina imela koristi. 
Pojasnila, da je to možno urediti v krogu Salonita Anhovo niso zadostna, zato predlagamo študijo o 
koristnosti Obrtne cone, katero bi uredila Občina in upamo, da ste upoštevali nasvete in predvideli 
tako cono v OPN. 
Župan je povedal, da je bilo za ureditev obrtne cone že veliko narejenega. Tudi njemu se zdi 
predlagana lokacija ena od primernejših v občini, vendar je od Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano v smernicah za to območje občina pridobila negativno mnenje, da bi se tam kmetijsko 
območje spremenilo v stavbno. Aprila bo javna razgrnitev in takrat bo občina lahko ponovno vložila 
predlog za postavitev obrtne cone na tisti lokaciji. 
Občinsko svetnico Mileno Pavlin je zanimalo, kaj je občina do sedaj naredila na tem, da bi v občini 
postavili obrtno cono. 
Župan je pojasnil, da se je pooblastilo regijsko razvojno agencijo, da poišče primeren razpis, na 
katerega bi prijavili ureditev obrtne cone in potem bi občina skupaj s podjetjem Salonit Anhovo na 
podlagi pogodbe, poiskala primeren prostor za ureditev obrtne cone znotraj območja podjetja. Za to 



zadevo je zainteresiran tudi Salonit. Če pa bi pridobili pozitivno mnenje ministrstva za lokacijo Rodež, 
bi se na tem delalo naprej. Iz navedenih razlogov vloženega amandmaja ne podpira. 
Predsedujoča je nato dala v potrditev predlog župana in sicer, da se dodatna sredstva za urejanje 
obrtne cone Rodež ne zagotovi. 
Občinski svetniki so z večino glasov ( prisotni 17, 11 ZA, 6 PROTI) sprejeli naslednji 
 

AMANDMA št. 5 
 

Dodatnih sredstev za urejanje obrtne cone Rodež se ne zagotovi. 
 
6. AMANDMA – predlagatelj občinski svetnik Marko Bucik: 
Predlagam, da se postavki 13029002 investicijsko vzdrževanje in gradnja občinskih cest, v 
seznam  umesti asfaltacija ceste Kambreško Rog v višini 15.000 €. 
Sredstva naj se prerazporedi iz iste postavke – zmanjša se postavka - preplastitev LC Avče – Ž. 
Postaja 10.000 € in ter za 5. 000€ zmanjša postavka 4130010 vzdrževanje občinskih cest in 
objektov – Nabava različnega gradbenega materiala – občani prispevajo svoje delo.  
Obrazložitev:  
Sredstva so bila predlagana ob prvem branju proračuna 2010, na predlog ni bilo pripomb. 
Župan je predlagal, da se odobri 10.000 EUR in sicer 5.000 EUR iz postavke delo občanov in 5.000 
EUR iz postavke preplastitev ceste Avče – železniška postaja. 
Predlagatelj amandmaja se je strinjal s predlogom župana. 
Občinski svetnik Ivan Humar je povedal, da je omenjena cesta zelo prometna in nevarna predvsem 
v delu, ki poteka pod železniško progo - še posebej v zimskem času, ko zmrzuje, zato bi bilo tam 
nujno postaviti zaščitno ograjo v dolžini 20m. Za ureditev te ceste so bila planirana minimalna 
sredstva, sedaj pa se še ta prerazporeja drugam. 
Občinski svetni Bucik je odgovoril, da so poškodbe na tej cesti nastale zaradi tovornjakov oziroma 
tistih, ki na tam črpajo gramoz, zato se je potrebno o tem pogovoriti z njimi. 
Občinski svetnik Humar je dodal, da je občinski proračun na prihodkovni strani sestavljen tudi iz 
koncesijskih dajatev, zato naj se nekaj teh sredstev nameni tudi za sanacijo te ceste. 
Župan se strinja, da je ta cesta zelo pomembna in se strinja tudi s predlogom občinskega svetnika 
Bucika, da se je potrebno pogovoriti s tistimi, ki tam črpajo gramoz. 
Tudi občinski svetnik Djurić se je strinjal, da je cesto potrebno sanirati, vendar tako, da se pogovori 
s tistimi, ki so jo poškodovali.  
Predsedujoča je dala predlog župana v potrditev. 
Občinski svetniki so z večino glasov ( prisotni 17, 14 ZA, 1 PROTI) sprejeli 
 

AMANDMA št. 6 
 

Zagotovi se 10.000 EUR za cesto Kambreško – Rog iz sredstev 5.000 EUR materiala za delo 
občanov in 5.000 EUR iz preplastitve ceste Avče – železniška postaja.  
 
7. AMANDMA – predlagatelj občinski svetnik Klemen Stanič: 
Predlagam, da se postavka 18059001- Programi športa – 4180260 investicije in investicijsko 
vzdrževanje športnih objektov  poveča za 20.000 euro. 
Sredstva naj se prenese iz postavke : 18059002 Programi za mladino -4180275  inv. In inv. 
Vzdrževalna dela za zaklonišče Deskle in ŠD Kanal/ kletni prostori. 
Obrazložitev:  
Sredstva so bila predlagana v prvem branju proračuna 2010, dodatna sredstva  se namenijo za 
zamenjavo ograje šolskega igrišča OŠ Deskle. Zamenjava ograje je nujno potrebna z vidika zaščite 
šolskih otrok pred poškodbami na poškodovani ograji. 
Župan je povedal, da se strinja s predlogom amandmaja, da se popravi ograjo. Za popravilo ograje bi 
zadostovalo 15.000 EUR Predlagal je, da namesto povečanja 20.000 EUR., se zagotovi 15.000 EUR 
iz postavke 4130020 – asfaltacija ceste Mrcinje- Kanalski Vrh v višini 10.000 EUR in iz postavke 
4140040 – sofinanciranje delovanja in programov RRA 5.000 EUR. 
Predlagatelj amandmaja se je strinjal s predlogom župana, če je res možno popraviti ograjo s 
predlaganimi sredstvi.  
Občinski svetnik Marko Bucik je pred glasovanjem pripomnil, da se za vse predlagane amandmaje 
jemlje sredstva iz postavk, ki so namenjene urejanju zadev v 2. in 3. volilni enoti, iz 1. pa ne, s čimer 
pa se ne strinja. Z njim se je strinjal tudi občinski svetnik Humar, občinski svetnik Valentinčič pa je 
dodal, da je amandma št. 6 tudi prvi, s katerim se sredstva prerazporeja v 1. volilno enoto. 



Predsedujoča je nato dala predlog župana v potrditev. 
Občinski svetniki so z večino glasov ( prisotni 17, 10 ZA, 4 PROTI) sprejeli naslednji 
 

AMANDMA št. 7 
 

Zagotovi se sredstva v višini 15.000 EUR za ureditev ograje ob igrišču OŠ Deskle iz postavke 
preplastitev ceste Kanalski Vrh – Mrcinje 10.000 EUR in financiranje programov Regijske 
razvojne agencije 5.000 EUR. 
 
8. AMANDMA – predlagatelj občinski svetnik Klemen Stanič: 
Predlagam, da se postavki 07039002 – Delovanje za zaščito, reševanje in pomoč , 0470020 
dejavnost PGD Kanal doda nova podpostavka investicijski transfer za nakup opreme  v višini 
30.000 €. 
Sredstva naj se prenese iz postavke: 4070010 stroški operativnega delovanja civilne zaščite 
10.000 €, 4180030 goriška knjižnica F.Bevka Nova Gorica 20.000 €  
Obrazložitev:  
Sredstva so bila predlagana ob prvem branju proračuna 2010, dodatna sredstva  se namenijo društvu 
PGD Kanal  z namenom nabave zaščitnih oblek. Ker sredstva za požarne takse prihajajo po kvartalih  
jih v celoti ne moremo upoštevati za nabavo oblek, zato predlagamo, da se manjkajoča sredstva v 
višini 10000€ se zagotovijo v letu 2011. Javni razpis opravi PGD Kanal . 
Župan je povedal, da gre za velik znesek in je zato predvideval, da bi se obleke nabavilo postopoma 
za obe društvi tako PGD Kanal kot PGD Avče. Občina je ustanovila Poveljstvo javne gasilske službe, 
od katerega se pričakuje tudi svetovanje glede nabave oblek. V proračunu je namenjeno 43.000 EUR 
za gasilce in 39.000 EUR za Civilno zaščito. S poveljnikom CZ se je dogovoril, da se jim vzame 6.000 
EUR in nameni za nabavo oblek gasilcem. Zato predlaga, da se namesto sredstva v višini 30.000 
EUR, zagotovi za nabavo opreme sredstva v višini 16.000 EUR iz postavke 4070010 – stroški 
operativnega delovanja CZ 6.000 EUR in iz postavke 4180030 – Goriška knjižnica 10.000 EUR. 
Nakup oblek opravi občina na podlagi priporočil poveljnikov PGD. 
Občinski svetnik Ivan Humar je povedal, da podpira predlog župana, vendar da se pogleda tudi 
opremljenost PGD Avče. 
Župan se strinja s predlogom. Sestanejo naj se poveljniki in ocenijo situacijo. Od poveljstva pričakuje 
da bo opravljalo svojo nalogo. 
Predlagatelju amandmaja se zdi višina sredstev, ki jo je predlagal župan, nizka, zato je predlagal, da 
se za to nameni vsaj 20.000 EUR. 
Župan je odgovoril, da ne more zagotoviti več sredstev, se bo pa obleke nabavilo v dveh letih. 
Občinski svetnik Risto Djurić je predlagal, da bi lahko nekaj sredstev vzeli iz postavke krpanje 
lukenj na cestah, pa tudi na postavki za cesto Kanalski Vrh – Mrcinje ostaja še 5.000 EUR. 
Občinsko svetnico Vando Colja je zanimal kriterij, na podlagi katerega je župan predlagal, da se iz 
postavke za Goriško knjižnico lahko vzame 10.000 EUR, 20.000 EUR pa se ne da. 
Župan je pojasnil, da ima občina dolg do Goriške knjižnice še iz lanskega leta ( 10.000 EUR) 
povišanja za leto 2010 pa jim ne bi priznali, čeprav so za leto 2010 poslali plan. Vztraja pri predlogo 
kot ga je že povedal s tem, da se upošteva še sredstva požarnega sklada in če bo potrebno se jim tudi 
sredstva, ki jim občina daje po dvanajstinah, lahko nakaže v naprej za par mesecev. 
Občinski svetnik Marko Bucik je predlagal, da se 5.000 EUR vzame iz postavke, namenjene LD 
Kanal. 
Občinski svetnik Slavko Jereb je predlagal, da se nabavi obleke tudi za PGD Avče, na kar je 
opozoril že ob prejemu dopisa PGD Kanal. Če se sešteje sredstva, ki jih je predlagala župan ( 16.000 
EUR) in doda požarne takse, ki so namenjene za nabavo opreme ( 9.100 EUR in 3.200 EUR PGD 
Avče) znese vse skupaj 28.000 EUR. Sredstva se nameni tudi v naslednjem letu, dokler se obe društvi 
ne opremi z ustreznimi oblekami. 
Predsedujočo je zanimala cena ene obleke. 
Občinski svetnik Djurić je povedal, da je cena ene obleke na podlagi predračuna s katerim 
razpolagajo gasilci 1.000 EUR. Se tudi strinja z županom, da se opremi tudi PGD Avče. Predlagal je, 
da se kupi vsaj 20 oblek. 
Župan je povedal, da se je tudi sam pozanimal o ceni oblek. Potrebno bo izvesti javno naročilo. 
Občinski svetnik Humar je dodal, da po informacijah, ki jih ima stane ena obleka od 650-680 EUR 
brez davka. Koliko oblek se bo nabavilo za določeno vsoto denarja pa je odvisno tudi od načina 
nakupa.  Strinja se s predlogom župana. 
Predlagatelj amandmaja občinski svetnik Klemen Stanič je povedal, da glede na razpravo, pristaja 
na predlog župana. 



Predsedujoča je nato dala predlog župana v potrditev in sicer, da se zagotovi sredstva v višini 16.000 
EUR za nabavo oblek PGD Kanal in PGD Avče. 6.000 EUR se zagotovi iz sredstev civilne zaščite in 
10.000 EUR se zmanjša sredstva za sofinanciranje Goriške knjižnice. Javno naročilo vodi občina. 
Občinski svetniki so z večino glasov ( prisotni 17, 13 ZA, 4 PROTI) sprejeli 
 

AMANDMA št. 8 
 

Zagotovi se sredstva v višini 16.000 EUR za nabavo oblek PGD Kanal in PGD Avče; 6.000 EUR 
se zagotovi iz sredstev CZ, 10.000 EUR se zmanjša sredstva za sofinanciranje Goriške 
knjižnice. Javno naročilo vodi občina. 
 
9. AMANDMA: - predlagatelj občinski svetnik Klemen Stanič: 
Predlagam, da se postavka 15049001 Urejanje in nadzor vodnih virov -5150030 kontrola vode, 
vzdrževanje  vodovodov  za 15 000 €. 
Sredstva naj se prenese iz postavke : 1603 9001 Oskrba z vodo, 41600050 investicije in 
investicijsko vzdrževanje vodovodov –( investicija Pečno). 
Obrazložitev:  
Sredstva so bila predlagana v prvem branju proračuna 2010, sredstva  se namenijo za zamenjavo 
vodovodnih cevi  na najbolj kritičnih delih vodovoda Gorenje Polje. 
Opredelitev župana: 
Zagotovi se sredstva v višini 15.000 EUR za kritične odseke vodovoda Gorenje Polje in Močila iz 
postavke 4130020 asfaltacija ceste Mrcinje – Kanalski Vrh. 
Župan je še dodal, da se strinja s predlogom amandmaja, zamenjal bi edino postavko in sicer 
namesto vodovod Pečno, bi se vzelo sredstva iz postavke cesta Kanalski Vrh – Mrcinje. Za vodovod 
Pečno so podpisane pogodbe in dela se bodo pričela izvajati. Tako ostane za cesto Kanalski Vrh – 
Mrcinje še 3.000 EUR, tako da bi z njimi lahko posanirali makadamsko cestišče. 
Občinski svetnik Risto Djurić je pojasnil, zakaj je bil dan predlog, da se sredstva vzame iz vodovoda 
Pečno.  
Dir. občinske uprave je odgovorila, da so bila v načrtu razvojnih programov rezervirana sredstva za 
ta vodovod. Pri izdelavi projektov se je obdelalo več variant, gradbeno pa je bilo pridobljeno na 
projekt, ki je v gradnji.V letu 2009 se je izvedel razpis, potem se je moralo zaradi enega podpornega 
zidu pridobiti soglasje od DRSC za detajlno rešitev. Res je, da je bilo obdelano več variant –  tudi iz 
Gorenje vasi. Projekt Gorenja vas se je projektiral, vendar ni končan. Prišlo se je do zbiralnika, 
zemljišče na katerem je zbiralnik še ni odkupljeno, tudi gradbenega dovoljenja še ni. Investicija 
rekonstrukcija ceste do Gorenje vasi zajema tudi vodovod, kanalizacijo in podporne zidove. V 
obrazložitvi je navedena vrednost investicije. 
Občinski svetnik Djurić je dodal, da ima dokumentacijo o zbiralniku krajevna skupnost. Potrebno je 
narediti podporne zidove, urediti cesto in povezati kanalski vodovod z Gorenjo vasjo. 
Dir. občinske uprave je odgovorila, da je to potrebno urediti s pogoji in soglasji Slovenske železnice. 
To je zajeto v načrtu razvojnih programov, vendar ne še za letošnje leto. 
Občinski svetnik Marko Bucik je povedal, da gre za zavajanje in laži, vedno se dobi neke izgovore 
in vedno se to dogaja samo v Kanalu. Pred tremi leti se je govorilo o 25.000 EUR vrednosti investicije, 
sedaj je ta narasla že na 80.000 EUR. Pri vložitvi amandmajev so predlagatelji prerazporejali sredstva 
iz podobnih postavk in še ta so se jemala le iz 2. in 3. volilne enote. Vedno se zatika pri investicijah, ki 
naj bi se delale v Kanalu. 
Dir. občinske uprave je dodala, da se je pri sprejemanju vsakega proračuna opozarjalo, da je 
potrebno v načrt razvojnih programov zajeti projekte, ki imajo gradbeno dovoljenje. To pa se ni 
upoštevalo, ampak se je v načrt dajalo tudi investicije, ki so imele samo naslov. Župan je povedal, da 
vztraja pri svojem predlogu. 
Predsedujoča je nato dala predlog župana v potrditev in sicer, da se zagotovi sredstva v višini 
15.000 EUR za kritične odseke vodovoda na Gorenjem Polju iz asfaltacije ceste Kanalski – Vrh - 
Mrcinje 
Občinski svetniki so z večino glasov ( prisotni 17, 14 ZA, 3 PROTI) sprejeli 
 

AMANDMA št. 9 
 

Zagotovi se sredstva v višini 15.000 EUR za kritične odseke vodovoda na Gorenjem Polju iz 
asfaltacije ceste Kanalski Vrh- Mrcinje 
 
 



Župan je po sprejetju amandmajev predlagal občinskim svetnikom, da sprejmejo uskladitveni sklep in 
sicer:  
Po sprejetju amandmajev ugotavljamo, da je proračun neuravnotežen za višino 9.200 EUR ( za nakup 
Stare pošte v letnem programu so opredeljena sredstva v višini 40.200 EUR – iz letnega programa se 
nakup črta). Manjkajoča sredstva se zagotovi iz postavke 4130020 Vzdrževanje in gradnja občinskih 
cest. 
Obrazložitev k predlogu uskladitvenega sklepa sta podala župan in direktorica občinske uprave. 
Občinski svetniki so z večino glasov ( PRISOTNI 17, 15 ZA, 2 PROTI) sprejeli naslednji 
 

USKLADITVENI SKLEP 
 

Po sprejetju amandmajev ugotavljamo, da je proračun neuravnotežen za višino 9.200 EUR ( za 
nakup Stare pošte v letnem programu so opredeljena sredstva v višini 40.200 EUR – iz letnega 
programa se nakup črta). Manjkajoča sredstva se zagotovi iz postavke 4130020 Vzdrževanje in 
gradnja občinskih cest. 
 
Občinski svetniki Slavko Jereb, Milena Pavlin,Valter Valentinčič, Risto Djurič in Marko Bucik so 
pred glasovanjem o predlaganem sklepu v zvezi s proračunom za leto 2010 postavili naslednja 
vprašanja, predloge in pripombe: 

- Pri prvem branju predloga proračuna je bilo predlagano, da se za    
     prireditev Downhill določi postavko v proračunu, pa se to ni   
     upoštevalo; 
- V sedanjem predlogu proračuna se je obvoznica Ročinj preimenovala v dostopno cesto, kar 

lahko bistveno spremeni situacijo in lahko terja tudi veliko stroškov; 
- Občina plačuje najemnino za določeno kontejnersko mesto v Kanalu, medtem ko so na 

podeželju vsi kontejnerji postavljeni na privatnih zemljiščih in občina ne plačuje najemnine; 
- Na predlog Komunale se sofinancira triletni projekt ( celotni znesek projekta 35.500 EUR), od 

tega plača občina le 2.300 EUR. Kakšen projekt je to in kako daleč je razpis ter kdaj se bo 
podelilo koncesijo za odvoz odpadkov? 

- V predlogu proračuna je naveden transfer v višini 22.400 EUR na postavki Investicije in 
investicijsko vzdrževanje športnih objektov. Gre za balinišče v stari telovadnici OŠ Deskle. 
Dogovorjeno je bilo, da vse investicije v občini vodi občina; 

- Proračun na postavki dom za starejše ni usklajen. Do sedaj so bila sredstva v proračunu 
namenjena za odkup zemljišča in zato se je planiralo sredstva v višini 300.000 EUR. V 
obrazložitvi je navedena dikcija, ki lahko pomeni čisto nekaj drugega kot je bilo mišljeno 
prvotno. Obrazložitev in posebni del proračuna nista usklajena. 

- V načrtu razvojnih programov je za postavitev doma za starejše planirano 300.000 EUR, za 
naslednja leta pa nič. 

- Ureditev Partizanske ulice v Kanalu, ki je planirana za naslednje leto, se sedaj navezuje na 
gradnjo dodatnih garaž. Cesta postaja makadamska, ker se jo zaradi pogostega puščanja 
vodovoda prekopava vsakih nekaj metrov. Kljub temu ni zaslediti nobenih sredstev za 
pridobitev gradbenega dovoljenja za to investicijo. 

- Čigava lastnina je Lukčeva hiša na Kambreškem, za katero so v proračunu namenjena 
določena sredstva za popravilo strehe? 

- Koliko sredstev se letno nabere v proračunu iz naslova plačevanja najemnin za stanovanja, 
vodarine in kanalščine in kje v proračunu je prikazan ta prihodek.  

- Koliko znašajo glavne postavke projekta Marijaceljski kolač? 
Na postavljena vprašanja in pripombe je podal odgovor župan. Povedal je, da se glede sofinanciranja 
prireditve Downhill držal tistega kot je zapisano v proračunu. Gradnja doma za starejše in sredstva ki 
so namenjena za to investicijo – to lahko pomeni nakup zemljišča, najem oziroma karkoli drugega, 
važno je le, da ima občina za ta namen rezervirana določena sredstva v proračunu. Transferja pri 
postavki Investicije in investicijsko vzdrževanje športnih objektov ne bo, ampak se bo občina držala 
dogovora, da bo vse investicije vodila sama. Občina plačuje najemnino za kontejnersko mesto 
župnišču Kanal. Tu so zajeta tudi parkirna mesta in ne samo kontejnersko. Nahaja pa se za marketom 
v Kanalu. Za ureditev Partizanske ulice v Kanalu je projekt skoraj dokončan, potrebno je še povezati 
dostopno cesto za garaže. Občina je solastnik Lukčeve hiše več kot polovica in v tem primeru gre za 
kulturno dediščino. Sredstva iz vodarine in kanalščine, ki jo plačujejo občani se namenja za 
vzdrževanje vodovodov, kanalizacij in čistilne naprave in so prikazana na prihodkovni strani kot drugi 
prihodki od prodaje blaga in storitev. Je pa res, da ima občina nizko ceno vode in se bo verjetno o 
povišanju cene vode potrebno pogovarjati na eni od prihodnjih sej. Poročilo o izvedbi projekta 



Marijaceljski kolač bo dano k zaključnem računu, ki ga bo potrjeval občinski svet. Na zahtevo 
predsednika krajevne skupnosti se je obvoznico Ročinj preimenovalo v dostopno cesto. Župani občin 
so se pred tremi leti dogovorili da gre za ločeno zbiranje odpadkov, nekaj se je že naredilo, program 
pa teče naprej. Trenutno potekajo velika usklajevanja o regijskem odlagališču odpadkov med 13 
občinami.  
Občinski svetnik Valter Valentinčič je glede vode predlagal, da občina vgradi čimveč vodomerov, 
ker bi na ta način ljudje porabili manj vode in tudi cena vode bi lahko bila višja. 
Občinski svetnik Jereb je dodal, da je podprl predlog, da se v načrt razvojnih programov vključi 
obvoznico Ročinj, ker je mislil, da gre za obvoznico, ki bo omogočila promet mimo vasi Ročinj proti 
Kambreškemu. Kar pa se tiče odlaganja odpadkov ima občina tudi obveznosti do vlaganja v 
odlagališče, deponijo in vse projekte, ki jih je potrebno tam izvesti. 
Občinski svetnik Risto Djurić je pred glasovanjem obrazložil glasovanje občinskih svetnikov 
svetniške skupine SD. Povedal je, da so poskušali konstruktivno sodelovati tudi pri sprejemanju 
proračuna za leto 2010 in v ta namen so se dobili s svetniškima skupinama LDS in DeSUS in napisali 
amandmaje tako, da so bili usklajeni in da se postavke niso križale. Prepričani so, da določene zadeve 
niso prioriteta tega proračuna in te občine npr. nakupi, asfaltacije določenih cest. S predlogi 
amandmajev so se osredotočili na najbolj pereče stvari. Skozi te postavke amandmajev se ni rušilo 
proračuna. Župan je v tem volilnem letu delil bonbončke npr. nekje 100m asfalta, drugje 200 m, pa 
500m in tudi oni so pričakovali, da bodo deležni nekaj teh bonbončkov, pa jih niso dobili. Svetniška 
skupina SD-ja proračuna ne bo podprla. 
Dir. občinske uprave je povedala, da se je dodalo sklep, da se društvom ne namenja investicijskih 
transferov, ampak vse naložbe za društva vodi občinska uprava. Popravilo se bo tudi konto v letnem 
programu športa. 
Občinskega svetnika Marka Bucika  je zanimalo,  ali se vzporedno s tem, ko se vodi postopek za 
odkup stare pošte v Kanalu, vodi tudi postopek prodaje prostorov, kjer sedaj gostujejo keramiki. 
Predsedujoča je odgovorila, da pogovori tečejo in je vrednost obeh objektov približno enako 
ocenjena. 
Nato je dala občinskim svetnikom v potrditev: 

- Odlok o proračunu občine kanal ob Soči za leto 2010. 
- Program prodaje in odkupa nepremičnega premoženja za leto 2010. 
- Kadrovski načrt v občinski upravi občine Kanal ob Soči za leto 2010. 
- Letni program športa občine kanal ob Soči za leto 2010. 

Občinski svetniki so z večino glasov ( PRISOTNI 17, 10 ZA, 7 PROTI ) sprejeli naslednje  
 

SKLEPE 
 

1.   Sprejme se Odlok o proračunu občine Kanal ob Soči za leto 2010. 
3. Sprejme se Program prodaje in odkupa nepremičnega premoženja za leto 2010. 
4. Sprejme se kadrovski načrt v občinski upravi občine Kanal ob Soči za leto 2010. 
5. Sprejme se Letni program športa občine Kanal ob Soči za leto 2010. S sprejetjem tega 

letnega programa športa občine Kanal ob Soči preneha veljati Letni program športa 
občine Kanal ob Soči za leto 2010, ki ga je občinski svet sprejel na 28. redni seji dne 
1.12.2009. 

Društvom se ne namenja investicijskih transferov. Vse naložbe za društva vodi občinska 
uprava. 
Sklepi veljajo takoj.  
 

2. Razprava in sklepanje o predlogu Programa dela občinskega sveta občine Kanal ob 
Soči na rednih sejah za leto 2010 – 1. branje 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki Risto Djurić, Ivan Humar, Marko Bucik, Klemen Stanič;  
Pripombe so bile naslednje: 

- pri pripravi predloga za 2. branje naj se uskladi datume sej; 
- preveri naj se datum volitev, ker mora biti v 30 dneh po opravljenih volitvah že sklicana 

konstitutivna seja; 
- lepo bi bilo, če bi bilo do aprila pripravljeno gradivo  za javno razgrnitev občinskega 

prostorskega načrta; 
- ali bodo Soške elektrarne postavljale vetrne elektrarne; 
- ali se bo sprejemalo PUP za vas Anhovo; 

Župan in direktorica občinske uprave sta pojasnila, da se je potrebno osredotočiti na program dela 
občinskega sveta v prvi polovici leta zaradi volitev, ki bodo najverjetneje v oktobru. V zvezi z 



občinskim prostorskim načrtom se sedaj pridobiva presojo vplivov na okolje. Dela se na tem, da bi 
javna razgrnitev potekala v aprilu. Datume sej se bo usklajevalo sproti tudi glede na datm volitev. 
Soške elektrarne imajo svoj lokacijski načrt in nameravana investicija bo znotraj obstoječe ČHE Avče.   
Občinski svetniki so soglasno ( PRISOTNI 17, 17 ZA, 0 PROTI) sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
 

Potrdi se predlog programa dela občinskega sveta občine Kanal ob Soči na rednih sejah za 
leto 2010 – 1 branje, s predlogi in pripombami. 
 

3. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o razpisu priznanj Občine Kanal ob Soči za 
leto 2010. 

Obrazložitev je podal župan. 
V razpravi so sodelovali občinski svetniki Ivan Humar, Risto Djurić, podžupanja Milica Zimic, 
Lilijana Velikonja. 
Pripombe in predlogi so bile naslednje: 

- razpiše naj se tudi podelitev naziva častni občan; 
- na spletni strani občine naj se objavi dosedanjih nagrajencev; 

Predsedujoča je dala na glasovanje predlog občinskega svetnika Ivana Humarja in sicer, da se 
razpiše tudi podelitev naziva častni občan. 
Občinski svetniki so z večino glasov (PRISOTNI 17, 14 ZA, 2 PROTI) sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
 

V 1. točki predlaganega sklepa za razpis priznanj Občine Kanal ob Soči za leto 2010 se doda 
alineo: 
- naziv častni občan. 
 
Predsedujoča je nato dala v potrditev Sklep o razpisu priznanj občine Kanal ob Soči za leto 2010 s 
sprejeto dopolnitvijo v 1. točki predlaganega sklepa. 
Občinski svetniki so z večino glasov ( PRISOTNI 16, 15 ZA , 1 PROTI) sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
o razpisu priznanj občine Kanal ob Soči za leto 2010 

 
Objavi se razpis za zbiranje predlogov za  podelitev priznanj Občine Kanal ob Soči  
za leto 2010: 

- naziv častni občan občine Kanal ob Soči 
- nagrada Občine Kanal ob Soči 
- priznanje Občine Kanal ob Soči. 

Naziv častni občan se podeli praviloma izjemoma. 
Častnemu občanu občine Kanal ob Soči, se ob podelitvi naziva izroči posebna listina, ki je 
opremljena z grbom Občine in jo podpiše župan Občine Kanal ob Soči. 
Poleg tega se osebi podeli umetniško delo v vrednosti 630,00 evrov. 
Podeli se največ tri nagrade, od tega dve posameznikom in eno kolektivu. 
Nagrada se podeli v obliki plakete – odlitek grba Občine Kanal ob Soči v bronu. 
Dobitniki nagrade prejmejo tudi umetniško delo v vrednosti do 210,00 evrov. 
Podeli se največ pet priznanj, od tega tri posameznikom in dve kolektivu. 
Priznanje se podeli v obliki diplome, ki je opremljena z grbom občine in jo podpiše župan.  
Dobitniki priznanj prejmejo, skladno z Odlokom, tudi praktično darilo v obliki knjižnega dela ali 
kristalne vaze v vrednosti do 80,00 evrov. 
Obvestilo o razpisu se objavi v Primorskih novicah, na spletnem naslovu občine: www.obcina-
kanal.si  in v oglasnih omarah. 
Rok za dostavitev predlogov z obrazložitvijo je 30 dni od dneva objave. 
Ta sklep velja takoj. 
 

4. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o odločitvi vrednosti ure za varstvo učencev 
vozačev. 

Župan je podal obrazložitev. 



V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Radivoj Černe, Valter Valentinčič, Risto Djurić, Lilijana 
Velikonja, Bruno Colavini, Vanda Colja, Slavko Jereb, podžupanja Milica Zimic; 
Pripombe in vprašanja so bila naslednja: 

- zakaj je potrebno sprejeti tpredlagani sklep; 
- ali se ne plačuje te naloge enako kot ostale naloge in ali učitelji ne izvajajo te naloge v svojem 

delovnem času; 
- kaj bi pomenilo, če se predlagani sklep umakne z dnevnega reda današnje seje in se ga 

obravnava na naslednji seji; 
- ali se lahko zgodi, da ostanejo otroci brez varstva; 

Občinski svetnik Risto Djurić je povedal, da po njegovih informacijah ima vsak učitelj s predpisom 
določeno tedensko obveznost ur. Vrastov otrok izvajajo učitelji poleg njihove redne obveznosti, kar se 
smatra kot dodatno delo, zato se tudi plačuje iz drugega fonda. Je pa občina že s sprejetjem 
proračuna zagotovila sredstva, ker je šola to dejavnost zajela v svojem programu. 
Direktorica in župan sta pojasnila, da gre za povečan obseg dela – nadstrandard, ki ga ministrstvo 
ne krije, ravnateljica pa potrebuje sklep kot osnovo za plačilo za dejavnost, ki se izvaja. 
Predsedujoča je dala predlog sklepa na glasovanje. 
Občinski svetniki so z večino glasov ( prisotni 15, 14 ZA, 1 PROTI) sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
 
Vrednost ure za varstvo učencev vozačev znaša bruto bruto 11,94 EUR, kadar je izvedena kot 
delo preko polnega delovnega časa oziroma izven redne delovne obveznosti po sistemizaciji 
ministrstva.  
Ta sklep velja takoj. 
 

5. Premoženjsko pravne zadeve. 
Župan je podal kratko obrazložitev. 
Razprave ni bilo. 
Občinski svetniki so soglasno ( PRISOTNI 16, 16 ZA, 0 PROTI) sprejeli naslednje  
 

SKLEPE 
o uskladitvi zemljiškega stanja in priznanju lastninske pravice na 

 
- nepremičnini z identifikacijsko številko 3.E: stanovanje v 2. etaži in klet v 1. etaži na naslovu 
Ul.talcev 8 v Desklah, vpisano v podvložku št. 1097/3, k.o. Deskle. 
- nepremičnini z identifikacijsko številko 4.E: stanovanje v 2. etaži in klet v 1. etaži na naslovu 
Ul.talcev 8 v Desklah, vpisano v podvložku št. 1097/4, k.o. Deskle. 
- nepremičnini z identifikacijsko številko 6.E: enosobno stanovanje št.9 v skupni izmeri 37,81 
m2 na naslovu Kidričeva cesta 7, ležeči na nepremičnini s parc. št. 41/1.S, 41/2.S, 902/2 in 
904/2, vse k.o. Gorenja vas. 
 

6. Vprašanja, predlogi in pobude občinskih svetnikov. 
 
Občinski svetnik Marko Kodelja  
- V zvezi s pripravo dokumenta občinski prostorski načrt meni, da je občina slabo obvestila 
občane in druge interesente za dajanje pobud. Ljudem bi lahko pojasnili kaj je možno in kaj ni, 
lahko tudi z izvedbo delavnic. Obvestiti pa bi morali tudi tiste, katere pobude so bile 
nesprejemljive. 
Zanimalo ga je tudi, kdaj je bil objavljen javni razpis za pripravljalca teh dokumentov. 
Župan je odgovoril, da je bil zadnji rok za dajanje pobud 8.december 2008. Na javni razgrnitvi bodo 
občani in drugi interesenti lahko postavljali vprašanja. Možno bo tudi predlagati spremembe in na njih 
vztrajati v kolikor je bila pobuda zavrnjena. Občinski svet bo o tem še veliko razpravljal. Občina ni 
dolžna sedaj vsakega posameznika obvestiti o tem, kako se je rešila njegova vloga. Občina bo vsako 
gospodinjstvo obvestila o javni razgrnitvi in tudi o možnostih, ki še obstajajo. Občina je zbirala 
ponudbe  januarja 2009 na podlagi javnega naročila. Prispeli sta dve ponudbi, najugodnejšo ponudbo 
je dalo podjetje Struktura. 
 
 
 
 



Občinski svetnik Ivan Humar  
 -  Izpostavil je cesto Kanal – Avče, na kateri se je sedaj, po končani gradnji ČHE Avče pokrpalo 
luknje. Upa, da je to samo podlaga in da se jo bo saniralo tako, kot mora biti. Zanimalo ga je 
tudi, ali je bil opravljen tehnični pregled za ČHE Avče. 
Župan je pojasnil, da trenutno potekajo ogledi cest in stavb na Staničevi ulici v Kanalu. Dve cesti sta 
bili sanirani in sicer Bate – Kanalski Vrh in makadamska cesta Loge ( pri mlinu) – Kanalski Vrh. Ta 
teden se je tudi vršil sestanek s predsednikom krajevne skupnosti in predstavniki SENG-a, da se 
ugotovi, kaj se je že naredilo in kaj je še potrebno narediti. Občina zagovarja stališče, da je potrebno 
sanirati vse zadeve na podlagi monitoringa. Tehnični pregled za ČHE je bil izveden, uporabnega 
dovoljenja pa še ni.  
Dir. občinske uprave je dodala, da mora SENG do pridobitve uporabnega dovoljenja pridobiti izjavo 
občine, da so sanirane vse zadeve skladno z monitoringom in lokacijskim načrtom. Cesto proti Avčam 
se bo ponovno pregledalo. 
Podžupanja  je povedala, da se stanovalci Staničeve ulice v Kanalu jezijo, ker po njej ponovno vozijo 
kamioni polni gramoza. Zanimalo jo je, ali je občina izdala kakšna soglasja v zvezi s tem. 
Župan je odgovoril, da so Soške elektrarne dolžne črpati gramoz iz reke Soče in občina je za to dala 
soglasje, saj je to tudi v interesu občine. Je pa občina dala tudi pogoj, da v kolikor se na cesti povzroči 
škoda, jo je potrebno sanirati. 
 
Občinski svetnik Marko Bucik 
-  Streha športne dvorane v Kanalu še vedno zamaka in sedaj – po desetih letih je skrajni čas,     
   da se jo sanira. 
-  Zanimalo ga je tudi ali se je že zaposlilo občinskega redarja. 
-  V aprilu bo potekala akcija » Očistimo Slovenijo«. Prav bi bilo, da se v to akcijo vključi občina   
   ( tudi svetniki, občinski redar in društva). 
-  Predlagal je, da bi občina organizirala skupno vajo s področja zaščite in reševanja, na katero   
   bi povabili vse strukture s tega področja (gasilce, civilno zaščito). 
Dir. občinske uprave je odgovorila, da si je izvedenec ogledal streho športne dvorane in bo sklican 
sestanek z izvajalcem in občino. V zvezi s pobudo o organizaciji vaje s področja zaščite in reševanja 
je dodala, da bi se do takrat pripravilo tudi osnutek dokumenta varstva pred požarom.  
Župan je povedal, da je občinskega redarja zaposlilo s 1. februarjem in sedaj se uvaja v delo. Na 
spletni strani občine je objavljena čistilna akcija, koordinator je TIC, izvajalo pa se jo bo po vseh 
krajevnih skupnostih in v vsakem vremenu.   
 
Občinski svetnik Valter Valentinčič 

- Kdo je dovolil podjetju Primorje Ajdovščina odlagati material na odlagališče v Prilesju. 
Gre za velike količine materiala.  
Na cesti proti pokopališču se zidovi rušijo – odpada kamenje, na levi strani pa vozijo 
kamioni po travi in tako se tudi asfalt lomi. 

- Do kdaj bo postavljena betonarna Primorja v Avčah? Tam je postavljena velika tabla z 
napisom podjetja, prav tako tudi na vodohramih občine ( Plave, Ledinca). 

- Določeni deli ceste Kanal – Avče so znižani tudi za več cm. Na isti cesti, pred odcepom 
k objektu ČHE je v hrib speljana pot in vsak naliv prinese ogromne količine materiala na 
cesto. Zanima ga, kdo bo s ceste čistil ta material. 

Občinski svetnik Ivan Humar se je navezal na ta del ceste in omenil, da ni saniran tisti del brežine 
hriba, kjer se je poskušalo napeljati cevovod po pobočju hriba. Tudi tu vsako neurje odnaša v dolino 
velike količine blata in ostalega materiala. 
Dir. občinske uprave je odgovorila, da je občina začasno dovolila Primorju odlagati material na 
odlagališče v Prilesju in bo potrebno to odstraniti 
Občinski svetnik Jereb je glede vseh postavljenih tabel z napisi po občini povedal, da je že večkrat 
opozoril, da so vse te table, ne glede na to, kje so postavljene, taksni predmet. Občina bi lahko na 
podlagi sprejetega odloka zaračunavala takso.  
Občinski svetnik Colavini je povedal, da so člani civilne zaščite že pogozdovali tisto brežino, ki jo je 
omenil občinski svetnik Humar. 
 
Občinski svetnik Risto Djurić  

- Navezal se je na obrazložitev, ki je bila dana kot priloga k proračunu in vprašal, zakaj 
občina ne pobira turistične takse. Nekateri lastniki prenočiš so prejeli subvencijo 
oziroma nepovratna sredstva občine, zato bi se tudi nočitve sezonskih delavcev moralo 



prijavljati. Občina mora zahtevati plačevanje turističnih taks, saj je tudi to prihodek 
proračuna. 

- Pri sprejemanju proračuna se je skladno z določili poslovnika o delu občinskega sveta 
pravočasno vložilo amandmaje pri županu. Tokrat se je zgodilo, da so nekateri ( govori 
za Balinarski klub Deskle) takoj izvedeli za vložene amandmaje, kar je nedopustno in 
takoj potem so se začeli telefonski klici.  Zanimalo ga je, kako je ta informacija šla iz 
občine. 

- Na koordinaciji se je govorilo o računu, ki ga je občini izstavilo PGD Kanal v zvezi z 
izvajanjem reševalne akcije ob poplavah 25. decembra 2009. Sam razpolaga z 
informacijo, da je bilo društvu naročeno, naj pripravi izračun stroškov zato, da bi se 
ugotovilo višino škode, ki so jo povzročile poplave. 

Župan je odgovoril, da se je o amandmajih govorilo na koordinaciji in je možno, da je informacija o 
tem šla iz občine kako drugače, ker je z amandmaji ves čas razpolagal samo on. En dan pred sejo jih 
je dal direktorici, ki jih je potrebovala za pripravo gradiva za sejo. PGD Kanal pa bi moralo občini 
pripraviti natančno poročilo o intervenciji in ga finančno ovrednotiti. Gre za isto zadevo, le naslov bi bil 
drugačen. Poročilo bi moralo pripraviti tudi poveljstvo JGS, pa ga še ni dobil. Poročilo o višini škode, ki 
so jo povzročile poplave se bilo potrebno oddati ministrstvu na posebnih obrazcih. Glede plačevanja 
turističnih taks – tudi občina bila začudena nad tem, da jih ni bilo. Nato se je lastnike prenočišč z 
dvema dopisoma pozvalo, da povedo kako je z gosti in takso, vendar odziva ni bilo. 
 
Občinska svetnica Milena Čargo 

- V Desklah je bilo veliko kritike nad izvajanjem zimske službe ( varčevalo se je s soljo); 
- Na cesti med Gregorčičevo in Srebrničevo ulico v Desklah je veliko lukenj, ki bi jih bilo 

potrebno zakrpati; 
- Na Gregorčičevi ulici v Desklah bi bilo potrebno postaviti eno javno luč; 

 
Občinska svetnica Vanda Colja 

- Ali se bo seznanilo občane, kakšne naloge ima občinski redar in kako jih bo izvajal 
predvsem kar se tiče smeti, psov, parkiranja oziroma, ali bo občina izdala kakšna 
obvestila v zvezi s tem. V Desklah so ulice prenatrpane z avtomobili, ki so parkirani po 
pločnikih. Meni, da bi občina morala zagotoviti parkirišča. 

Župan je odgovoril, da občina ne bo nobenega obveščala o nalogah redarja. Modre cone za 
parkiranje se bo zarisalo, občinski redar bo sodeloval tudi z občinskim svetom za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu, pregledoval bo okolice šol, občina pa bo morala vse odloke uskladiti z zakonodajo 
in to bo terjalo določen čas. 
 
 
Seja je bila snemana in zaključena ob 21,45 uri. 
 
 
 
Zapisala:        Predsedujoča 
Lenka Horvat        Milica Zimic, podžupanja 
 
 
 
 

 
Priloga: 
- lista navzočnosti članov občinskega sveta 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



ČISTOPIS SPREJETIH SKLEPOV 
29. REDNE SEJE, ki je bila 11. februarja 2010 ob 17,00 uri 

 
Potrdi se zapisnik 27. redne seje občinskega sveta in poročilo o uresničitvi sklepov 27. redne seje 
občinskega sveta. 
 
Potrdi se zapisnik 28. redne seje občinskega sveta s pripombo občinskega svetnika Kodelje in 
poročilo o uresničitvi sklepov 28. redne seje občinskega sveta. 
 
Dopolni se Poslovnik o delu občinskega sveta glede sklicevanja oziroma odpovedovanja že sklicane 
seje. 
 

1. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o proračunu Občine Kanal ob Soči za leto 
2010 – 2. branje. 

 
Sprejeti so bili naslednji amandmaji: 
 
AMANDMA št. 1: 
Zagotovi se sredstva v višini 5.000 EUR za sanitarije v KS Kambreško iz postavke cesta Mrcinje – 
Kanalski Vrh. 
 
AMANDMA št. 2 
Za avtobusno postajališče Ajba se zagotovi sredstva v višini 7.000 EUR za nakup zemljišč iz 
proračunske postavke 4130010 Rušenje avtobusnega postajališča Ročinj. 
 
AMANDMA št. 3 
Zagotovi se 70.000 EUR dodatnih sredstev za nadaljevanje rekonstrukcije stare telovadnice za prijavo 
na UKREP 322 iz sredstev za nakup stare pošte v višini 50.000 EUR in 20.000 EUR iz asfaltacije 
žel.postaja Avče; v kolikor bo prijava uspešna ostanejo sredstva razporejena po predlogu proračuna v 
II. branju. 
 
AMANDMA št. 4 
Dodatnih sredstev za urejanje obrtne cone Rodež se ne zagotovi. 
 
AMANDMA št. 5 
Zagotovi se 10.000 EUR za cesto Kambreško – Rog iz sredstev 5.000 EUR materiala za delo občanov 
in 5.000 EUR iz preplastitve ceste Avče – železniška postaja.  
 
AMANDMA št. 6 
Zagotovi se sredstva v višini 15.000 EUR za ureditev ograje ob igrišču OŠ Deskle iz postavke 
preplastitev ceste Kanalski Vrh – Mrcinje 10.000 EUR in financiranje programov Regijske razvojne 
agencije 5.000 EUR. 
 
AMANDMA št. 7 
Zagotovi se sredstva v višini 16.000 EUR za nabavo oblek PGD Kanal in PGD Avče; 6.000 EUR se 
zagotovi iz sredstev CZ, 10.000 EUR se zmanjša sredstva za sofinanciranje Goriške knjižnice. Javno 
naročilo vodi občina. 
 
AMANDMA št. 8 
Zagotovi se sredstva v višini 15.000 EUR za kritične odseke vodovoda na Gorenjem Polju iz 
asfaltacije ceste Kanalski Vrh- Mrcinje 
 
USKLADITVENI SKLEP 

 
Po sprejetju amandmajev ugotavljamo, da je proračun neuravnotežen za višino 9.200 EUR ( za nakup 
Stare pošte v letnem programu so opredeljena sredstva v višini 40.200 EUR – iz letnega programa se 
nakup črta). Manjkajoča sredstva se zagotovi iz postavke 4130020 Vzdrževanje in gradnja občinskih 
cest. 
in 
SKLEP 



1.   Sprejme se Odlok o proračunu občine Kanal ob Soči za leto    
      2010. 
2. Sprejme se Program prodaje in odkupa nepremičnega premoženja za leto 2010. 
3. Sprejme se kadrovski načrt v občinski upravi občine Kanal ob Soči za leto 2010. 
4. Sprejme se Letni program športa občine Kanal ob Soči za leto 2010. S sprejetjem tega 

letnega programa športa občine kanal ob Soči preneha veljati Letni program športa občine 
Kanal ob Soči za leto 2010, ki ga je občinski svet sprejel na 28. redni seji dne 1.12.2009. 

Društvom se ne namenja investicijskih transferov. Vse naložbe za društva vodi občinska uprava. 
Sklepi veljajo takoj.  
 

2. Razprava in sklepanje o predlogu Programa dela občinskega sveta občine Kanal ob 
Soči na rednih sejah za leto 2010 – 1. branje 

 
Potrdi se predlog programa dela občinskega sveta občine Kanal ob Soči na rednih sejah za leto 2010 
– 1 branje, s predlogi in pripombami. 
 

3. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o razpisu priznanj Občine Kanal ob Soči za 
leto 2010. 

 
V 1. točki predlaganega sklepa za razpis priznanj Občine Kanal ob Soči za leto 2010 se doda alineo: 
- naziv častni občan. 
in 
SKLEP o razpisu priznanj občine Kanal ob Soči za leto 2010 

 
Objavi se razpis za zbiranje predlogov za  podelitev priznanj Občine Kanal ob Soči  
za leto 2010: 

- naziv častni občan občine Kanal ob Soči 
- nagrada Občine Kanal ob Soči 
- priznanje Občine Kanal ob Soči. 

Naziv častni občan se podeli praviloma izjemoma. 
Častnemu občanu občine Kanal ob Soči, se ob podelitvi naziva izroči posebna listina, ki je opremljena 
z grbom Občine in jo podpiše župan Občine Kanal ob Soči. 
Poleg tega se osebi podeli umetniško delo v vrednosti 630,00 evrov. 
Podeli se največ tri nagrade, od tega dve posameznikom in eno kolektivu. 
Nagrada se podeli v obliki plakete – odlitek grba Občine Kanal ob Soči v bronu. 
Dobitniki nagrade prejmejo tudi umetniško delo v vrednosti do 210,00 evrov. 
Podeli se največ pet priznanj, od tega tri posameznikom in dve kolektivu. 
Priznanje se podeli v obliki diplome, ki je opremljena z grbom občine in jo podpiše župan.  
Dobitniki priznanj prejmejo, skladno z Odlokom, tudi praktično darilo v obliki knjižnega dela ali kristalne 
vaze v vrednosti do 80,00 evrov. 
Obvestilo o razpisu se objavi v Primorskih novicah, na spletnem naslovu občine: www.obcina-kanal.si  
in v oglasnih omarah. 
Rok za dostavitev predlogov z obrazložitvijo je 30 dni od dneva objave. 
Ta sklep velja takoj. 
 

4. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o odločitvi vrednosti ure za varstvo učencev 
vozačev. 

 
Vrednost ure za varstvo učencev vozačev znaša bruto bruto 11,94 EUR, kadar je izvedena kot delo 
preko polnega delovnega časa oziroma izven redne delovne obveznosti po sistemizaciji ministrstva.  
Ta sklep velja takoj. 
 

5. Premoženjsko pravne zadeve 
 
SKLEPI o uskladitvi zemljiškega stanja in priznanju lastninske pravice na: 
- nepremičnini z identifikacijsko številko 3.E: stanovanje v 2. etaži in klet v 1. etaži na naslovu Ul.talcev 
8 v Desklah, vpisano v podvložku št. 1097/3, k.o. Deskle. 
- nepremičnini z identifikacijsko številko 4.E: stanovanje v 2. etaži in klet v 1. etaži na naslovu Ul.talcev 
8 v Desklah, vpisano v podvložku št. 1097/4, k.o. Deskle. 



- nepremičnini z identifikacijsko številko 6.E: enosobno stanovanje št.9 v skupni izmeri 37,81 m2 na 
naslovu Kidričeva cesta 7, ležeči na nepremičnini s parc. št. 41/1.S, 41/2.S, 902/2 in 904/2, vse k.o. 
Gorenja vas. 
 

6. Vprašanja, predlogi in pobude občinskih svetnikov. 
 
Pri tej točki občinski svetniki niso sprejeli nobenega sklepa. 
 
 
 
 
          Podžupanja 
          Milica Zimic 
 
 


